
Magyar Zoltán
országgyűlési képvisel ő

OsszággNű!és H jvat i ú

irQmányszá ;.n k`3 1 8's

Érkezett. 2017 NOV 0 70

Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgy űlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyű lésről szóló 2012 .
évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést .kívánok benyújtani a
Földművelésügyi Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Miért nem tárgyalhatja az Országgyűlés az allergia-parlagfű mentesítés éves
akciótervét? „

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Allergia-Parlagfű Kerekasztal 2017.november 7-ei ülésén teljes joggal vetődött fel azaz

igény, hogy a probléma kezelését és annak irányait tárgyaló éves akcióterv megvitatás a
kerüljön az Országgyűlés- elé. A Jobbik teljes mértékben támogatja ezt a felvetést, hisze n
hazánkban minimum két millió főre teszik a tünetekkel küzdők számát. Egy országgyűlési
vita, sokkal nagyobb nyilvánosságot adna az űgynek és arra is alkalmas lenne, hogy a szakmai
és civil vélemények találkozzanak a nemzetközi tapasztalatokkal .

Mindezek alapján kérdezem Tisztelt Miniszter Urat, hogy az allergia-parlagf ű probléma
kezelés hatékonyságának érdekében támógatna-e az országgyűlési vita éves megtartását
az idevonatkozó akciótervvel kapcsolatban?

Várom érdemi válaszát !

Budapest, 2017. november 7 .

Tisztelettel :
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